
Binnenstadsplan 

Samen met de bewonersorganisatie Bewoners Rondom het Plein (BRHP) spraken wij op 1 november 

in bij de raadscommissie Bestuur over het voor de komende tien jaar geschreven Binnenstadsplan. 

Het is het resultaat van twee jaar samenwerken tussen de gemeente, de ondernemers en 

vastgoedontwikkelaars, de bewonersorganisaties en de onderwijsinstellingen. In onze korte 

PowerPointpresentatie, die u met deze link kunt bekijken, laten we zien hoe de mogelijkheden tot 

verbetering al bij de stadsentree vanuit de hal van het Centraal Station liggen:  

- de beeldkwaliteit van de rommelige gracht langs de Zwarteweg aanzienlijk verbeteren  

- bomenrijen op de versteende vlakte van Hofweg en Spui zodat deze onderdeel worden van een 

samenhangend, groen stadsbeeld vanaf het Centraal Station tot en met het Lange Voorhout  

- geen hoge dakopbouw achter het iconische torentje aan het Toernooiveld  

- richt het Toernooiveld, nu een brede verkeersbaan, ook in als groene ontmoetingsplaats, 

gelijkwaardig aan het Lange Voorhout  

- verander de foeilelijke ingang naar de parkeergarage in de Doelenstraat en laat de aanwezige 

mooie poort toegang worden naar een groene, voor publiek toegankelijke, binnenplaats  

- geef de armzalige inrit naar de parkeergarage onder het Voorhout naast de Amerikaanse 

Ambassade een vormgeving het museumkwartier waardig.  

Wij vroegen om ruimte voor de kansen die de herinrichting biedt voor een integrale aanpak onder 

de regie van de gemeente en noemden de aansluiting van de wandel- en fietsroute door het CID, die 

de Vrienden in samenwerking met de gemeente hebben ontwikkeld op de wandelroutes door het 

oude centrum en de Binckhorst, en met het Haagse Bos. Raadslid Lotte van Basten Batenburg van de 

VVD sprak van “een prachtig pleidooi dat wij van harte steunen”. (Christine Sijbesma) 

https://www.vriendenvandenhaag.nl/media/PPT_Historisch_Centrum_Binnenstad_inspraak_VVDH_Bewoners_Rondom_Plein1.pdf

